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Zapisnik 

 

Sa III (treće) vanredne sednice Skupštine opštine Dragaš, održane: 13.12.2023. 

 
Dnveni red 

 

1. Razrešenje Predsedavajućeg Skupštine opštine. 
 

Uran Halimi: Pozdrav, poštovani delegati, počinjemo sa III vanrednom sednicom, odnosno 12. po redu za 2023. 

godinu Skupštine opštine Dragaš, na kojoj je predloženo razrešenje predsedavajućeg Skupštine opštine. Nema 

druge tačke, ako neko želi da razgovara o dnevnom redu? Jetmir je tražio reč. 

Jetmir Ajdini: Pozdrav svima! Pozvali ste nas na četvrtu vanrednu sednicu, sa jedinom tačkom dnevnog reda 

za razrešenje predsedavajućeg. Tačka na koju sam takođe imao prigovor u prošloj sednici, ali ću ponovo 

prigovoriti. Na štetu građana Dragaša je razrešenje predsedavajućeg. Nema ničeg dobrog u ovoj tački dnevnog 

reda i nema ničeg vanrednog da se takva sednica sazove. Vanredne sednice treba sazivati za druge situacije, koje 

su u vezi sa dobrom građana, a ne u ovim okolnostima. Još jednom molim sve da budete protiv ove tačke dnevnog 

reda, iz već poznatih razloga. Sazvali ste vanrednu sednicu za razrešenje predsedavajućeg zbog toga što je 

predsedavajući prekršio Uredbu, koju Ministarstvo nikada nije vratilo da ima proceduralnih povreda u toku 

postupka. Pod kršenjem se podrazumeva, ko su oni koji krše procedure. Vi ste ti, što vam je Ministarstvo 

dokazalo vraćanjem Odluke. Još jednom, predsedavajući, tražio sam da povučete ovu tačku dnevnog reda. Vi 

čak ovde treba da kažete građanima kakvu pogodbu pravite sa skupštinom, sa glasoviuma za smenu 

predsedavajućeg. Vaša reakcija prema poslanicu PDK videla se na prošloj sednici, kao i pritisak koji ste vršili 

na odbornike iz nevećinske zajednice. Još jednom vas molim da ovu tačku dnevnog reda poništite. Hvala vam! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Ajdini! Reč je zatražio gospodin Nedžmidin Sejdilar. 

Nedžmidin Sejdilar: Poštovani građani, ovo je četvrta vanredna sednica gde se okupljamo, da vas gospodine 

predsedavajući skinemo sa te stolice na kojoj sedite. Iz onoga što umem da zaključim jeste, da ste vi gospodine 

predsedavajući jedan jako težak čovek, ova vlast i sa većinom glasova ne može da vas skine. Ja mislim da bi ova 

vlast trebala više da se pozabavi svojim pravnicima, koji ih teraju u ćorsokak. Sa većinom glasova prekrše zakon 

i opet nam ministarstvo lokalne samouprave, kao i svake sednice vraća odluke nazad na ponovno razmatranje. 

Danas smo se opet ovde okupili da izglasamo nepoverenje vama. Međutim u skladu sa pozivom koji sam dobio 

ja kao delegat opet mogu da konstatujem da je vladajuća struktura prekršila zakon, jer dok vas ne skinemo sa te 

stolice vi ste i dalje predsedavajući. Poziv za sednicu, po članu 44 zakona o lokalnoj samoupravi trebate vi da 

nam pošaljete, zajedno sa peticijom delegata koji pokreću ovo vaše razrešenje. Međutim, mene u pozivnicu stoji 

Mehmed Spahiju da je sazvao i ja sam očekivao da će on biti na vašem mestu i da će on voditi sednicu. Poštovani 

građani, ova izvršna vlast zajedno sa našim satelitima iz Gore, čini sve kako bi od vas i od javnosti sakrila 

činjenice i organizovala vanredne sednice kako bi mi delegati ne bi mogli da pitamo šta se događa sa projektima, 

kako ne bi imali i organizovali komitet za politiku i finansije. Komitet za zajednice neću ni da spominjem, jer je 

to uzurpirana komisija, koji ne radi nista, i nasi stastanci ne traju vise od 3 minuta. Kraj je godine i na komitetu 
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za politiku i finansije se ne mogu raspravljati pitanja o tome gde je novac potrošen, zato što ova izvršna vlast 

samo gleda da organizuje vanredne sednice i tako skrene pažnju javnosti na razrešenje predsedavajućeg skupštine 

koji apsolutno nikakve veze nema sa dobrobitom gradjana. Predsedavajući skupštine je jednostavno kao jedan 

kondukter koji nam daje reč i to je sve. Ova izvršna vlast i dalje nastoji da uzurpira najveći zakonodavni organ 

opštine, skupštinu, na taj način što će razrešiti predsedavajućeg sa mesta predsedavajućeg skupštine i tako dobiti 

još jedno mesto u komitetu za politiku i finansije i onda će u potpunosti kontrolisati i taj organ. Nakon toga mi 

nećemo imati kontrolu na to kako se novac troši i na šta se troši. Poštovani građani, sem toga ova izvršna vlast 

je pokazala svoju nesposobnost, da im damo i svih 27 glasova ovde oni nece znati kako da razrese 

predsedavajuceg Skupstine. To se isto pokazalo i u prošloj sednici. Što se tiče pritisaka, ovi su pritisci evidentni. 

Ovde sam ja jedini koji na to ukazuje. Ove moje kolege moraju ovde da ćute. Zadnji pristisak koji se dogodio je 

pristisak Samidina Xheladini na podpredsednika opstine. Gde je podpredsednik, nije ovde. To se desilo prekjuce, 

mada sam i ja imao sitan incident sa Gradonacelnikom licno, ali nema veze ja sam na to navikao a necu odustati 

ni milimetar. Postovani gradjani ova izvrsna vlast organizuje vanredne sednice da bi skrenula paznju sa one reke 

u Radesu i da onim ljudima u Radesu ne objasni o kakvim se projektima radi. I kakva ce biti sudbina njihove 

reke, gde su oni sa pravom zabrinuti, cak imam informaciju da su adresirali i peticiju izvrsnoj vlasti. Neznam 

kakvu su informaciju povodom toga dobili. Ova izvrsna vlast organizuje vanredne sednice sa tackom razresenja 

predsedavajuceg ove skupstine iz razloga da bi skrenuli paznju od zdravstva koje je u katastrofalnom haosu, gde 

fakticki nista ne funkcionise. Oni moraju da skrenu paznju organizirajuci vanredne sednice da mi delegate ne 

dobijemo odgovor, sta je sa onim vozilom koje sun a pocetku mandata kupili a koje ne ide brže od 35 kmh. 

Vozilo hitne pomoci. Sta god da se danas desi, ovoj vlasti sto vise vremena prolazi, manje ostaje. Nadam se da 

cete biti svesni na narednim izborima i reci ne ovima. A vi predsedavajuci u skladu sa clanom 44 ZLS-a imate 

potpuno pravo da zatvorite ovu sednicvu danas bez glasanja jer vi niste je ni pozvali. Vi ste i dalje predsedavajuci 

Skupstine. Peticija je trebala biti urucena vama da vi pozovete sednicu a ne najstariji delegat ove sklupstine.  

Uran Halimi: Hvala, gospodine Sejdilar! Gospodin Nexhat Selaj je tražio reč. 

Nexhat Selaj: Pozdrav svima! Pozdrav predsedniče, pozdrav sabornici, mediji i prisutni! I pored toga što se radi 

o sednici koja je sazvana za razrešenje predsedavajućeg, ne bih se previše zadržavao na ovoj tački, pošto imamo 

mnogo toga da razgovaramo. Kada ovo kažem, zasnivam to na mnogim činjenicama. Jedna od njih je da je ovo 

kraj 2023. godine i građani očekuju od nas da im na kraju ove godine predstavimo sve uspehe ili neuspehe koje 

je ova vlast napravila, a ne da se bave smenama. Smatram da nije razumno da se na ovoj poslednjoj sednici, u 

poslednje dve sednice, bilo u novembru ili decembru, bavili samo razrešenjima. Verujem da je direktor zdravstva 

morao da bude ovde, da izveštava šta se desilo da tri meseca EKG nije radio u bolnici, nije radila laboratorija za 

analize, a mi smo građane naterali da idu u Prizren. I skoro nedavno je to popravljeno, hvala vam puno što ste to 

popravili, direktore, ali morate doći ovde i izvestiti nas. Svratio sam do direktora prosvete, dali je ovde. Šta je to 

direktore što se u dve-tri škole završava prvo polugodište, nemamo grejanje u ovim školama. Ovde treba da 

budete, ovde treba da izveštavate. Takođe je i na predsednika, koji ima svoju grupu, ima svoje direktore, da 

zajedno sa njima da pojašnjenje. Pa, hajde da se ne bavimo ovim rezrešenjima. Mislim da nije u redu da se danas 

održava ovaj sastanak radi razrešenja predsedavajućeg, pošto imamo mnogo toga da razgovaramo, ne samo na 



3  

ovoj, već i na prethodnoj sednici. Hvala vam! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Selaj! Reč je zatražio gospodin Mehmet Spahiu. 

Mehmet Spahiu: Pozdrav predsedniče, zajedno sa osobljem! Pozdrav predsedavajući, poslanice i poslanici, 

mediji i vi, poštovani građani! Molim predsedavajućeg Skupštine opštine da se drži dnevnog reda, jer je danas 

je samo jedna tačka dnevnog reda i da ne ostavlja prostor za druge rasprave. Budimo vrlo jasni u ovom pogledu. 

Ja sam kao najstariji poslanik sazvao ovu sednicu, pa vas molim, gospodine predsedavajući, da se pridržavate 

dnevnog reda. To je to! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Spahiu! Hoće li još neko reč? G-din Shpetim Hajredini je zatražio reč. 

Shpetim Hajredini: Hvala, predsedavajući! Pozdrav sabornici, direktori i prisutni, dragi građani Dragaša! Treća 

vanredna sednica. To je iznenađenje! Provodimo dve sednice za razrešenje predsedavajućeg. Predsedavajući 

koga ste sami postavili. Ali, naravno, to je vaše pravo i zakonski imate pravo da nas zovete ovde, da nas zovete, 

da ispunite svoje hirove ili obećanja koja ste dali pre nego što ste došli ovde i dobili mandat, da upravljate ovom 

opštinom. Ono što sam rekao skoro u mnogim prošlim sesijama, moram još jednom da ponovim, jer mi 

omogućavate da uradim tako nešto. Rekao sam da je pre bilo kakve odluke dobro da se konsultujete sa 

advokatima, sa adekvatnim ljudima, ljudima koji razumeju zakon, poznaju zakon. Čak i ako ne donesete hitne 

odluke i one nam se vrate, mi i dalje održavamo sednicu za istu odluku. Zaista, treba se čuditi tome, zašto ne 

prihvatate savete. A kada se donese odluka, dobro je konsultovati se sa adekvatnim ljudima, da nam se odluke 

ne bi ponovo vraćale. Ponovo se vratila odluka, sada sa poslednje sednice – koju sam sednicu, još kao šef PDK 

GP, tražio da se odloži, zbog tog događaja koji ne želim da ponovim, ali je niste odložili. , nastavili ste, i utvrđeno 

je da je nezakonito. I danas se ponovo saziva sednica za isti problem. Molim vas, budite oprezni, jer nas ponovo 

vraćate, a ne znam da li ćemo ponovo imati vremena za ovu stvar. Imamo mnogo problema, mnogo bitnijih 

pitanja, imamo mnogo pitanja koja su hitnija o kojima treba da razgovaramo ovde i koja imaju direktan uticaj na 

građane. Poštovani izvršna vlast, dragi skupštinski poslanici, znate da smo pre nekoliko sednica doneli odluku – 

ne kažem jednoglasno, jer ne znam tačno da li smo svi glasali – da oprostimo 100 evra poreza na imovinu za 

2023. .Zar ne bi bilo bolje da danas imamo redovnu sednicu i raspravljamo o ovom pitanju?! Takođe, neka bude 

i ova tačka dnevnog reda, poslednja tačka, razrešenje predsedavajućeg. Ništa vam nije smetalo, zakonski imate 

ovo pravo. Zašto danas ne objasnimo građanima šta se desilo tom odlukom. Verujem da bi ovo bilo mnogo 

poštenije. Pa da imamo redovnu sednicu i da damo pojašnjenje građanima koji su verovatno do danas čekali da 

im se oprosti 100 evra. Možda danas sigurno neće platiti, ali ipak imaju još jednu kaznu. Došli ste sa obećanjem 

da se bojite Boga. Pa strah od Boga se u ovim trenucima zaboravlja. Bog je sa nama kada obećavamo, ali On je 

sa nama čak i kada prekršimo obećanja. Eto, mnogi od nas se bave politikom, ajde, politika je lažna, to je 

beneficija i prolazi. Ne, neće proći! Garantujem vam, za svaku reč, za svako delo koje učinimo, moramo da 

polažemo račun pred Bogom, i pred građanima, da od ovoga nemamo gde da pobegnemo. Ako sve ovo ispred 

građana prođe, pobedili ste ili ne pobedili, posle dve godine, živeli ste svoj život, nastavili ste. O, dao si obećanje  

pred Allahom. Zato ovo – ne želim da ga prolongiram do kraja, jer ste već odlučili, verujem da ovog puta imate 

glasove, pa ćete ga razrešiti. Ja, u ime Grupe PDK, kao i na prošloj sednici, tako i na ovoj sednici, dajem 

obaveštenje, koje nije dobro za vas, da nećemo podržati razrešenje predsedavajućeg, pošto obrazloženje koje ste 
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dali , za nas ne stoji i nije u pravu. Hvala vam! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Hajredini! Hoće li još neko reč? Preuzimam reč, pošto drugih nema. 

Svakako moram da govorim, iako me je manje-više sramota da po četvrti put razgovaram o smeni 

predsedavajućeg. Većina u Skupštini, četvrti put se razrešava predsedavajući. Verujem da je izvršna vlast već 

videla koga ovde treba smeniti. Vi ste ti koje treba smeniti. Pošto tražite razrešenje predsedavajućeg za koga ste 

glasali, ja imam pravo da tražim razrešenje Predsednika za koga smo glasali kao LVV. Predsednika bi ponudio 

ostavku, uz ostavku ako je spreman da je prihvati, jer je u stvarnosti LVV glasao za ovu vladu i ovog predsednika. 

Hteo bih da Predsednik izađe i uzme reč,  nekoliko reči pored mog govora. Predsedniče, verujem da znate koliku 

moć imate u odnosu na lidera LVV. Niste slučajno sazvali četvrtu sednicu, sazvali ste još jednu, verujem da ovo 

nije poslednja. Međutim, vaša bespomoćnost vas je dovela u ovo stanje u kome ste danas. Ne samo nemoć, 

neiskrenost, prevara, izdaja, nepotizam, zloupotreba i sve ostalo po redu, a posebno izdaja glasa građana, posebno 

birača LVV, koji su Vas sa najvećom iskrenošću podržali, glasom i posvećenost da dođete na vlast. Vi, svi 

delegati, izvršna vlast i svi građani naše opštine to znate. Ono što ste rekli LVV-u i biračima LVV-a, to je nešto 

što ste iskusili i vraća vam se bumerangom, svakim danom sve više. Ne želim da opterećujem rečnik, razgovarali 

smo o ovom pitanju. Zbog vaših godina, predsedniče, uvek sam pokušavao da vas ispoštujem, često sam vas 

poštovao više nego što ste zaslužili. Više zbog građana, nego zbog vas kao opštinskog rukovodstva. Sazvali ste 

sednicu prošlog meseca, za razrešenje predsedavajućeg, a razlog je kršenje Poslovnika Skupštine. Veoma je 

dobro kada demantujete vest, pogotovo, a kada navedete razlog, priložite joj neku činjenicu, jer je jako smešno 

što šaljete pozive. Priložite argument, a to je Uredba, čiji je član Uredbe predsedavajući prekršio. Ako je 

predsedavajući prekršio bilo koji propis ili bilo koji zakon, mi imamo više organe, to dobro znate. Ako vladate 

sa opštinom, to mi neće reći da imate supermoć. Tokom kampanje govorili ste o Bogu, Božjoj kameri, pravdi, a 

često ste u kampanju uključivali i šerijat. Da, Bog je taj koji vas sprečava da smenite predsedavajućeg. Da, jako 

mi je žao, moralno sam napustio koalciju nakon raspada koalicije, razlog zašto nisam napustio ovu funkciju, 

uvek sam poštovao vaš glas. Vi ste me glasali. Nisam mogao da odbacim glas delegata, poštovao sam vas više 

nego što je trebalo. E sada, posle glasanja kojim si me prozvao, ti si ovde našpravio “meso i kupus” dok ne rešiš 

problem izbora predsedavajućeg, dok me ne postaviš na ovo mesto, sada, ajde da razrešimo predsedavajućeg. 

Smjena predsjedavajućeg – kako je rekao gospodin Mirtezani – nije smak svijeta. U ovu kampanju sam se 

uključio kao delegat Skupštine opštine, a ne kao predsjedavajući. Kao delegat, nastaviću da govorim i imam 

podršku građana. Zanimljivo mi je da me je gospodin Mirtezani optužio još na toj prvoj sednici kada je došao. 

On je mene lično uvredio, iako kažete ne shvatajte lično, a "mi znamo koliko vi znate". Ovo je bilo veoma nisko, 

jer gospodin Mirtezani nije mi bio ni profesor, ni nastavnik, ni kolega sa posla, da bi on utvrdio moju ličnost i 

nivo mog znanja. Građani znaju koliko i ja, gospodine Mirtezani. Ovi delegati ovde znaju koliko i ja, gospodine 

Mirtezani. Ti moji bivši đaci, koji su sada uzorni đaci, i danas znaju koliko i ja. Onda ste na sednici pre poslednje 

optužili mene lično, pa ste rekli ne, nemojte ponovo lično. Kako da ne uzmem nešto lično, a vi to shvatate lično? 

Ja sam te prvi put amnestirao, zbog rodbinskih veza koje imamo, zbog građana, da ne bi te spustao na tako nisku 

poziciju, pošto si star, nemam razloga da se stavljam na tako nisku poziciju. Međutim, za ovo drugo sam zvanično 

pozvao nadležne organe, rekli su mi, da sam danas veoma radoznao ko vas je vređao i uvredio, i ucenjivao i 
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pretio, kako ste rekli. Nisam video nikakve radnje nadležnih organa, od sada ću lično delovati i unutar stranke 

koju ovde predstavljam. E sad, u vezi sa Uredbom koju sam više puta prekršio, pozivam vas da mi kažete koji 

sam član, koju tačku Uredbe sam prekršio? Ako ste spremni, možete mi se obratiti. Koji je to član Uredbe koji 

sam sistematski kršio, sistematski, nesistematski, sistematski kršio. Izvolite, recite mi, poštovani delegati! 

Naravno, tu nema kršenja Poslovnika Skupštine, morate argumentovati. Imamo Zakon o lokalnoj samoupravi, 

koji zapravo imamo kao vodič po kome delujemo kao skupština. Što se tiče informacija, član 44, tačka 44.1, 

odnosi se na vanredne sednice Skupštine opštine. Kaže da se „Vanredna sednica Skupštine opštine zakazuje na 

pismeni zahtev najmanje 1/3 od ukupnog broja odbornika Skupštine opštine, ili na zahtev predsednika opštine. 

Odnosno, imate potpise, ali „ili na zahtev predsedavajućeg“. Predsednik mi nije tražio da sazovem ovu vanrednu 

sednicu. Ako jeste, predsedniče, izađite i demantujte me. Međutim, argumentovano, u trenutku kada me niste 

kontaktirali, čak ni sazvali sednicu, gospodin Mehmet Spahiu je prekršio Zakon o lokalnoj samoupravi. 

Gospodine Spahiu, ako ste našli član 44, tačka 1, da li grešim ili on to tako govori? Dakle, kršenje Uredbe bez 

njenog kršenja, uz kršenje Zakona, argumentovano, ne dozvoljavam. Ovu sednicu proglašavam zatvorenom! 

Vidimo se na sledećim sednicama! 

Mehmet Spahiu: Poštovani, prvo da utvrdimo da li imamo kvorum za nastavak sednice. Nalazimo da imamo 

kvorum i možemo da nastavimo, prisutno je 15 delegata. To znači, smatramo da imamo kvorum da nastavimo 

današnju sednicu. Za danas imamo samo jednu tačku dnevnog reda: Razrešenje predsednika Skupštine opštine. 

Pitam prisutne da li se slažete sa dnevnim redom? Ovo je vanredna sednica i nema dodatnih tačaka. Tražim vaše 

odobrenje, da li se slažete sa ovim dnevnim redom? Ko je za? Ima li neko protiv? Uzdržanih? Nema. Sa 15 

glasova ZA, 0 PROTIV, i 0 UZDRŽANIH glasova, dnevni red je usvojen. Sada odlučujemo o načinu glasanja. 

Zakonom o lokalnoj samoupravi i Poslovnikom Skupštine predviđeno je tajno glasanje, ali mi kao Skupština 

možemo da odlučujemo i otvorenim glasanjem. To nije definisano Zakonom, sada ćemo da definišemo za 

otvoreno glasanje. Ako je moguće, samo mala pauza! 

Određujemo da li smo za otvoreno ili zatvoreno glasanje. Ko je za otvoreno glasanje? Ima li protiv? Uzdržanih? 

Nema. 15 glasova je ZA otvoreno glasanje, 0 PROTIV i 0 UZDRŽANIH. Prelazimo na tačku dnevnog reda. 

Ko je ZA razrešenje aktuelnog Predsedavajućeg Skupštine opštine, gospodina Urana Halimija? Ko je PROTIV? 

UZDRŽANIH? Konstatujem da je 15 glasova ZA razrešenje, 0 PROTIV i 0 UZDRŽANIH. Ova tačka dnevnog 

reda je usvojena. Nemamo druge tačke. Napominjemo da je današnja sednica završena. Vidimo se na sledećim 

sastancima! 

 

 

Najstariji član Skupštine opštine    

____________________

 Mehemt Spahiu 

 


